
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde nr. 5 
 
Tid Torsdag den 16. januar klokken 17:00 – 18:00 
Sted Medarbejderrummet, A-bygningen 1. sal   

 

1.  Godkendelse af dagsorden og referat samt valg af mødeleder 
 
Referatet sendes til Dennis til skolens hjemmeside.  
 

2.  Nyt fra elevrådet 
 
Indskoling: 

• Planlægning af event/fest/happening: Elevrådet arbejder på at 
planlægge et event for indskolingen i forbindelse med flytningen 
til de nye bygninger. 

 
Mellemtrin: 

• Præsentation af elevrådet: Elevrådet har set vores nye 
bygninger på skolen ved Dybbølsbro og har efterfølgende holdt 
en præsentation for resten af mellemtrinnet. 

• Drøftelser af mad i kantinen: Elevrådet drøfter maden i 
kantinen. Elevrådet og køkkenet er i dialog for at finde løsninger 
og forbedringer. 

 
Udskolingen: 

• Flytning og stemning: Der drøftes flytningen og den 
stemning/kultur, der skal følge med. 

• Drøftelser af mad i kantinen: Der fortsættes med drøftelser om 
maden i kantinen, særligt i forhold til kød og alternativer til kød. 
Der er fokus på elevinddragelse og input til menuen. 

• Postkasse til forslag: En postkasse er blevet opsat, hvor eleverne 
kan komme med forslag, som vil blive taget op i elevrådet. 

  

3.  Planlægning af kommende kontaktforældremøde den 6. feb. 
 
Tovholdere: Johan, Marie-Louise og Elsebeth 
 
Tema:  
Forældrene på tværs af faser skal have mulighed for at dele viden med 
hinanden. 
”Hvilken viden har vi nu som forældre, som ville have været rart at vide 
på forhånd” 
 
Input: 

o Opsamling - Hvordan samler man op, så det kan bruges 
efterfølgende? 

o Workshop i temaer er en mulighed 
o Vidensbank/forældreguide: forælder til forælder evt. på 

hjemmesiden/Aula 
 



 
 

Referent: Louise 16. januar 2025 
 
 
 

 
 

Forslag til temaer: 
o Overgange 
o Trivsel 
o Andet 
o Drøftelse af temaer på forældremøderne på de enkelte årgange  

 
Herudover kunne et punkt om flytningen være relevant. 
 

4.  Orientering om kommende budgetarbejde og udmeldte budget for 
2025 
 
Budgettet for 2025 ser ud til at være i bedre forfatning end dette 
skoleår. 
 
Der er fokus på politiske beslutninger og initiativer, som vil have 
indflydelse på det kommende budget.  
Blandt andet flere voksne i børnehaveklasserne og på 1. årgang til at 
løfte mangfoldige fællesskaber. Målet er at understøtte et stærkere 
fællesskab og inkludering af flere børn i almene skoletilbud. 
 
Lejrskole, undervisningsmidler mv. der blev reduceres i dette skoleår, 
er tilbage på det oprindelige niveau. 
 
Godkendelse af regnskab for 2024 og det endelige budget for 2025 er 
på mødet i april. 
 

5.  Status på flytning  
 
Skolens ledelse er indkaldt til møde i begyndelsen af februar, hvor 
forventningen er, at den nøjagtige dato for flytningen kan falde på 
plads.  
 
 
 

6.  Eventuelt 


